HKEX Gong Tour – Terms & Conditions

- 1. HKEX Gong Tour is hosted by Hong Kong Exchanges and Clearing Limited ('HKEX'). The campaign commences from 20 June 2025 to 3 July 2025 (both dates inclusive). By participating in the HKEX Gong Tour, an individual ("Participant") is deemed to have read, understood, and agreed to comply with these terms and conditions ('Terms and Conditions'). In case of violation of these Terms and Conditions, HKEX reserves the right to cancel an individual's eligibility to participate in the HKEX Gong Tour in its absolute discretion without prior notice.
- 2. A Participant agrees and represents that he/she is 12 years old or above to participate in the HKEX Gong Tour. Any Participant below the age of 12 years old should be under the supervision of his/her parent or a legal guardian. If any Participant does not meet the above criteria, his/her eligibility to participate in the HKEX Gong Tour will be cancelled.
- 3. If any Participant would like to have his/her official photos taken with HKEX Gong ('Official Gong Photos'), event staff from HKEX's event campaign agency can notify the Participant regarding the data processing for Official Gong Photos and seek consent from the Participant before taking photographs for him/her. Subject to obtaining the Participant's consent, each round of Official Gong Photos can be a solo or group photoshoot of the Participant(s) with HKEX Gong. The Participant's Official Gong Photos will be transferred to and stored temporarily at a designated third-party event campaign photo management platform and will be available for download from that platform via unique QR code within 24 hours. The Official Gong Photos will be automatically and permanently deleted from that platform after 24 hours. The Official Gong Photos will only be processed for the purpose of enabling the Participant to obtain his/her own official photos as part of his/her experience of the HKEX Gong Tour, and will not be used for any other purposes. If the Participant has any concerns/queries about the data processing for Official Gong Photos, he/she can raise these issues with the relevant event staff stationed at the HKEX Gong Tour or otherwise contact HKEX's Group Data Protection Office by email to DataPrivacy@hkex.com.hk.
- 4. If any Participant does not wish to have his/her photos taken via the Official Gong Photos arrangements as specified above, he/she shall promptly notify the event staff, who will then not use any official photography equipment for the Participant's photoshoot with HKEX Gong. Subject to the Participant's compliance with other relevant provisions of these Terms and Conditions and the event staff's directions on safety requirements for the HKEX Gong Tour, the Participant may use his/her own device to take his/her photos/videos with HKEX Gong instead. Event staff will not collect those photos/videos taken by the Participant's own device.
- 5. Participants are not allowed to touch HKEX exhibits and HKEX Gong in any way. If a Participant incurs any loss, damage, expense, or costs (including but not limited to legal fees) related to the artefacts or the Gong, he/she shall be solely responsible for bearing

- such losses, damages, expense or costs. HKEX shall not be liable for any claims, costs, or liabilities arising from this.
- 6. The game which includes a quiz to learn about HKEX ("Interactive Game") is designed solely for entertainment purposes. In the event of any disputes regarding factual details and correct answers to the questions in the Interactive Game, HKEX reserves the right to make the final decision. HKEX will not be held responsible for any losses or liabilities that arise from such disputes.
- 7. HKEX shall not be liable for any delays, losses, errors, or failures to identify scores during the Interactive Game caused by technical issues such as computer systems or networks. All scores, dates, and times related to the Interactive Game are determined by the computer system and subject to HKEX's final decision.
- 8. Participation in the HKEX Gong Tour is voluntary, and HKEX shall not be responsible to Participants or any other party for any disputes, liabilities, loss, damage, claim or cost arising from or caused by this campaign. If a Participant causes any third party to incur any loss, damage, expense, or costs (including but not limited to legal fees) during the HKEX Gong Tour, the Participant shall be solely responsible, and agrees to defend, indemnify and hold harmless HKEX, for any claims or demands made by such third party in respect of the losses, damages, expense, or costs incurred by him/her.
- 9. If a Participant causes any loss, damage, expense, or costs (including but not limited to legal fees) to HKEX-owned assets (including but not limited to HKEX exhibits and the Gong) during the HKEX Gong Tour, the Participant shall be solely responsible for such loss, damage, expense, or costs. Furthermore, the Participant agrees to defend, indemnify, and hold HKEX harmless from any claims or demands made by third parties in respect of such losses, damages, expense or costs incurred.
- 10. Participants agree not to reverse-engineer, modify, adapt, translate, prepare derivative works from, decompile, disassemble, sell, lease, lend, sublicense, or commercially utilise the HKEX Gong Tour and any related materials or information in any way.
- 11. HKEX reserves the right to revise or amend these Terms and Conditions, change or cancel the HKEX Gong Tour at any time. If there are any changes to these Terms and Conditions, the updated version containing such changes will be effective immediately. Your continued participation in the HKEX Gong Tour will constitute your acceptance of such changes. For any dispute arising from the HKEX Gong Tour, HKEX reserves the right of final decision and any decision made by HKEX shall be final and conclusive.
- 12. For avoidance of doubt, nothing in these Terms and Conditions will operate or otherwise be construed to restrict, exclude, waive or limit the Participant's statutory rights as data subject under applicable data protection laws.

- 13. In the event of discrepancies or inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
- 14. These Terms and Conditions are governed by the laws of the Hong Kong Special Administrative Region and the Hong Kong courts shall have exclusive jurisdiction if any dispute arises.

金鑼巡禮 - 條款及細則

- 1. 金鑼巡禮由香港交易及結算所有限公司(「香港交易所」)主辦·活動日期為 2025 年 6 月 20 日至 2025 年 7 月 3 日(含首尾兩日)。參與金鑼巡禮之人士(「參加者」)即視為已閱讀、理解並同意遵守本條款及細則。如有違反,香港交易所保留絕對酌情權取消其參加資格· 恕不另行通知。
- 2. 參加者須年滿 12 歲方可參加金鑼巡禮。12 歲以下參加者須由家長或合法監護人陪同參與。 未符上述條件者·其參加資格將被取消。
- 3. 如參加者欲拍攝與香港交易所金鑼之官方合照(「官方金鑼合照」),香港交易所活動承辦機構工作人員將說明官方金鑼合照資料處理方式並取得當面同意。在獲參加者同意後,官方金鑼合照可為個人或團體形式攝取。官方金鑼合照將暫存於指定第三方照片管理平台,參加者可於 24 小時內透過專屬二維碼下載。24 小時後照片將自動永久刪除。此照片僅用於提供參加者活動體驗紀錄,不作其他用途。如有關於官方金鑼合照資料處理之疑問,請向現場工作人員查詢或電郵香港交易所集團數據保護辦公室: DataPrivacy@hkex.com.hk。
- 4. 若參加者不願透過上述安排拍攝官方金鑼合照‧應即時通知現場工作人員‧工作人員將不會使用任何官方攝影器材為參加者拍攝。在遵守本條款及安全指引前提下‧參加者可用自備設備拍攝照片/影片。工作人員不會收集參加者使用自己的設備拍攝之內容。
- 5. 参加者嚴禁觸碰香港交易所展品及金鑼。如參加者導致展品或金鑼受損而產生損失、損害、費用或成本(包括但不限於法律費用). 概由參加者自行承擔。香港交易所對由此產生的任何索賠、費用或責任概不負責。
- 6. 香港交易所知識問答互動遊戲(「互動遊戲」)純屬娛樂性質。如有關遊戲內容或答案之爭議,香港交易所保留最終決定權,並對因此類爭議引起之損失或責任概不承擔。

- 7. 香港交易所對因電腦系統或網絡等技術問題導致互動遊戲出現延誤、分數錯誤或遺失概不負責。所有遊戲分數、日期及時間均以電腦系統記錄為準,並受香港交易所最終決定約束。
- 8. 參與金鑼巡禮純屬自願。香港交易所對金鑼巡禮引起或相關之任何爭議、責任、損失、損害、索賠或費用(不論涉及參加者或第三方)概不負責。若參加者導致第三方遭受損失、損害、費用或成本(包括但不限於法律費用),參加者須獨力承擔責任,並同意為香港交易所抗辯、作出禰償及使其免於損失。
- 9. 如參加者於金鑼巡禮期間對香港交易所資產(包括展品及金鑼)造成損失、損害、費用或成本(包括但不限於法律費用),參加者須全數承擔。若因此引致第三方索償,參加者須為香港交易所抗辯、作出彌償及使其免於損失。
- **10**. 參加者同意不以任何方式對金鑼巡禮及相關材料或資料進行逆向工程、修改、改編、翻譯、 創作衍生作品、反編譯、轉售、出租、出借、分許可或作任何商業用途。
- 11. 香港交易所保留隨時修訂本條款及細則、更改或取消金鑼巡禮之權利。修訂後的條款及細則 即時生效,繼續參與金鑼巡禮即視為接受修訂。所有活動爭議以香港交易所最終決定為準。
- **12**. 特此聲明:本條款任何內容均不構成對適用資料保護法例下資料當事人法定權利之限制、排除、放棄或約束。
- 13. 若此條款及細則之中文及英文版本存有差異或不一致,則以英文版本為準。
- **14.** 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄。香港法院對於任何因本條款及細則所引發的爭議享有獨有的司法管轄權。